
Rada školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský Potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania:  5. 10. 2017 o 17,00 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Ing. Ján Vojtek, Ing. arch. Soňa Papučíková, Mgr. Janka 

Pieronová, Marta Žáková, JUDr. Jozef Sečník, Ing. Rudolf Drexler, Ivan Poláček,  Branislav 

Neslušan, Ing. Vavrín Randa, Mgr. Libuše Horvátová 

 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia Rady školy 

 

1. Otvorenie 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl 

    a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.) a vyhodnotenie 

    koncepcie rozvoja školy za školský rok 2016/2017 

3. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno –  

    vzdelávacieho procesu  

4. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

5. Informácie o hospodárení školy 

6. Aktuálne problémy školy 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

  

 

 



1. Otvorenie 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková privítala prítomných, oboznámila ich s programom  

a otvorila zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ) 

 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a 

školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

P. riaditeľka Anita Tomaníčková predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 

Z. z.). Taktiež vyhodnotila koncepciu rozvoja školy za školský rok 2016/2017. Prítomní mali 

možnosť sa k správe vyjadriť. Nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

 

3. Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy, stavom žiakov a hospodárení 

školy 

4. Oboznámenie členov Rady školy s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

5. Informácie o hospodárení školy 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla informácie o pedagogicko – organizačnom 

a materiálnom zabezpečení výchovno– vzdelávacieho procesu. Na konci školského roka 

odišla jedna pani učiteľka (starobný dôchodok). V tomto školskom roku bola prijatá učiteľka 

s aprobáciou biológia/chémia a asistentka na čiastočný úväzok do decembra. Na 

ekonomickom úseku pracujú dve pracovníčky na čiastočný úväzok. Zmena nenastala 

u správnych zamestnancov a zamestnancov jedálne.  

Stav žiakov oproti minulému roku je menší. Do prvého ročníka nastúpilo nemej žiakov ako 

odišlo z deviateho a ôsmeho ročníka.  

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková oboznámila na niektoré zmeny vo vnútornom poriadku 

školy, napr.do priestorov školy žiaci nesmú priniesť a užívať cigarety (ani elektronické), 

alkohol, drogy, iné omamné látky či energetické nápoje (koordinátorkou drogovej prevencie 

je Mgr. Erika Mrňáková a výchovnou poradkyňou je Mgr. Sylvia Pakancová), ... 

 

 

 



6. Aktuálne problémy školy 

 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková uviedla, že škola, tak ako aj ostatné školy v SR, trpí 

nedostatkom financií. Niektoré aktivity realizujeme z nášho rozpočtu a niektoré opravy 

realizujeme v spolupráci so zriaďovateľom.  

 

8. Diskusia 

V diskusii p. riaditeľka Mgr, Anita Tomaníčková informovala prítomných o úpravách školy, 

ktoré sa robili počas prázdnin. Ďalej oboznámila s výsledkom súdneho pojednávania a o stave 

financií na budúci školský rok. Poslanci hovorili o plánoch mesta, výstavbe nových bytoviek. 

Taktiež prisľúbili pomoc pri riešení problémov našej školy. 

 

9. Uznesenie 

 

Rada školy berie na vedomie a odporúča zriaďovateľovi na schválenie:  

- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 9/2006 Z. z.). 

- Vyhodnotenie koncepcie rozvoja školy za školský rok 2016/2017 

 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o pedagogicko – organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno – 

vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy, stavom žiakov, hospodárení školy a 

vnútorným poriadkom školy 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov     11 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo   11 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo     0 členov  

Hlasovania sa zdržalo       0 členov  



10. Záver 

Predsedkyňa RŠ Mgr. Lenka Škoríková poďakovala prítomným za účasť. Oboznámila ich, že 

ďalšie stretnutie bude v januári a ukončila zasadnutie RŠ. 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Lenka Škoríková 

 

                                                                                         

 

 

                                                                                                 Mgr. Lenka Škoríková 

                                                                                                   predseda Rady školy 

 

  


